
KOPIO:Markku Weckmanin ja 30 muun valtuutetun aloite järkeä katukaapelointiin

VD/7861/00.02.00.03/2024

Markku Weckman och 30 andra ledamöter lämnade in följande fullmäktigemotion i enlighet med 
fullmäktiges arbetsordning: 

”Åtgärder ska vidtas så att man i tillståndsvillkoren anger att en gata ska öppnas endast en gång och 
tvingar operatörerna att sinsemellan komma överens om hur man framskrider.

Motiveringar:
I Vandas småhusområden pågår installation av optiska kablar. Operatörerna Valoo och Elisa håller på 
samtidigt och gräver upp, fyller och asfalterar en gata turvis. Detta har pågått hela sommaren och gör 
det fortfarande. Enligt preliminära uppgifter öppnas gatan på nytt våren 2025.
Gatan har tidvis varit i så dåligt skick att det inte utan hjälp gått att ta sig fram med seniorskoter.

Invånarna har lidit av ständiga buller- och trafikstörningar. Reparerande asfaltering lämnar gatan ojämn 
och ger ett osnyggt allmänt intryck.”

Stadsfullmäktige 18.11.2024 § 25 

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
– Markku Weckmans och 30 andra ledamöters undertecknade motion om förnuftig kabeldragning på 
gatorna 


